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Mijn naam is hans van leverink en ik ben voorzitter van studio DMN.

Vanavond gaat de vergadering over de licentie van studio DMN voor de 

 komende 5 jaar en ik wil hier graag een toelichting op geven. De omroep werkt 
nauw samen met de PBO (programma bepalend orgaan). Dit orgaan 
controleert of de uitzendingen van de omroep voldoen aan de richtlijnen van 
het commissariaat van de media en wij voldoen aan deze eisen.

2 jaar geleden zijn wen gestart met studio \DMN en er waren mooie plannen 
gemaakt. Echter door het overlijden van onze hoofdredacteur Paul van 
Klaveren aan en een  ernstige ziekte zijn we niet in staat geweest om alle 
plannen te realiseren. Wel is er op dit moment een strategisch plan uitgewerkt 
voor de komende 5 jaar en dat zal in d komende tijd geïmplementeerd worden.

In dit plan wordt beschreven wat we met TV en social media gaan doen o.a 
korte interviews en opnames zoals de 4 mei uitzending. .De radio uitzendingen 
zijn nu grotendeels live maar daar wordt nog verder aan gesleuteld. Wel 
hebben we elk halfuur lokaal nieuws en elk uur nieuws van de NOS. Social 
media is erg belangrijk de komende tijden daar gaan we uiteraard op focussen.

Studio DMN gaat uiteraard door met de uitzendingen van jazz en drinks op de  
zondagmiddag en die werden gemiddeld door ongeveer door 100 bezoekers 
bezocht. Op dit moment zijn we in gesprek met cafe Blaauw om op de zondag 
ook een soul programma te presenteren door onze medewerkers die het soul 
programma op de zondagavond verzorgen.

Bedankt dat voor even tijd heb gekregen voor deze toelichting


